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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Vo vašom volebnom programe pán primátor je bod – Ďalej pokračovať v rozpracovaných 
aktivitách v prospech etablovania sa detašovaného pracoviska vysokej školy v našom meste. 
Chcem vedieť, aký je stav v tejto oblasti. 
 
PhDr. Čižmár: 
Stav je taký, že to, čo sa pýtate je súčasťou pripravovaného akčného plánu pre podporu 
regiónov s vysokou nezamestnanosťou. V oblasti vzdelávania je postavený na duálnom 
vzdelávaní so záberom regionálnej aktivity. To znamená, ak takáto aktivita v budúcnosti 
bude, to znamená, bude záujem podporiť oblasť remesiel a podnikania, ktoré sú typické pre 
tento región, tak sa bude pracovať a to je výsledok spolupráce s expertnou skupinou, bude 
kladený dôraz práve na to, aby forma detašovaného pracoviska alebo pobočky takejto vysokej 
školy pôsobila na tomto regióne.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


